
1 
 

PROJEKT 

 

PROTOKÓŁ NR II/2024 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 28 maja 2024 r. w godz. 13.00 – 14.10 w sali 

Urzędu Gminy w Kotlinie  
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

          

        Otwarcia II sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Walczak, 

następnie powitał: wszystkich radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła Wyremblewskiego, 

dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie Grzegorza Fenglera, Sekretarza Gminy 

Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską, sołtysów oraz redaktorkę Gazety 

Jarocińskiej.  

        Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Do porządku obrad nie wprowadzona żadnych zmian. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez radną nieobecnego na I sesji Rady Gminy. 

4. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

5. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru  Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kotlin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w publicznych przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Kotlin w czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2024.   

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024 - 2035. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad.   
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Złożenie ślubowania przez radnych. 

Porządek obrad: 

3. Złożenie ślubowania przez radną nieobecnego na I sesji Rady Gminy. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że na I sesji nieobecna była radna Kinga 

Śmigielska, która nie złożyła ślubowania. W związku  z tym poinformował o sposobie 

złożenia ślubowania. Poprosił wszystkich  o powstanie i odczytał rotę ślubowania. 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Po odczytaniu roty radna Kinga Śmigielska wypowiedziała słowa: „Ślubuję. Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radna Kinga Śmigielska złożyła ślubowanie i objęła 

mandat radnej Gminy Kotlin. 

 

4. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

    Informację o stanie bezrobocia w gminie złożył dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Jarocinie Grzegorz Fengler. 

Informacja o stanie bezrobocia w gminie Kotlin stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

    Przewodniczący Rady poinformował, że   protokół z I sesji Rady Gminy zamieszczony 

został w systemie eSesja oraz wyłożony był na komisjach, sesji i dostępny w biurze Rady. 

Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

    Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 10 maja br. przekazał Wójtowi Gminy  

uchwały Rady Gminy podjęte na I sesji Rady Gminy Kotlin.  
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Poza tym poinformował, że uczestniczył: 

− 13 maja w  spotkaniu z wójtem w sprawach organizacyjnych, 

− 14 maja wspólnie z wójtem w spotkaniu z dyrektorem oraz pracownikami  Szkoły 

Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie, 

− 15 maja w mszy świętej z okazji rocznicy 300-lecia konsekracji kościoła                      

w Sławoszewie, 

− 17 maja w spotkaniu autorskim, które odbyło się w Bibliotece Publicznej w Kotlinie, 

− 28 maja w V Gminnych Biegach Przełajowych organizowanych przez Szkołę im. 

Arkadego Fiedlera w w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie. 

 

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

Wójt Paweł Wyremblewski poinformował o realizacji następujących zadań: 

− rozpoczęły się prace związane z montażem instalacji fotowoltaicznych na obiektach 

gminnych. 22 maja br. spisano protokół z wykonawcą, firmą Bau -Technik Sp. z o. o. 

Sp. k.  w Jarocinie, w sprawie przekazania terenu i placu budowy dla wykonania robót 

- sala wiejska w : Twardowie, Wysogotówku, w Sławoszewie,  Kurcewie, Woli 

Książęcej. Wartość umowy to 92.250 zł. 27 maja br. spisano protokół z kolejnym 

wykonawcą tj. Sunwise Solutions Sp. z o.o. z siedzibą w Habdzin w sprawie 

przekazania terenu i placu budowy dla wykonania robót: sala wiejska w 

Racendowie,Szkoła Podstawowa w Sławoszewie zs. w Parzewie,  Dom Kultury w 

Kotlinie, Szkoła Podstawowa w Woli Książęcej, Szkoła Podstawowa w Kotlinie. 

Wartość umowy: część II – 153.295 zł, część III – 183.405 zł. Całość inwestycji 

zostanie sfinansowana z udzielonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Udzielona pożyczka na wniosek 

Gminy może zostać umorzona do wysokości 30%; 

− trwają prace związane z realizacją zadań związanych z remontem drogi gminnej w 

Twardowie oraz remontem ulicy Poznańskiej i Spółdzielców w Kotlinie.  Wykonawcą 

robót, z którą Gmina Kotlin zawarła umowę, jest Firma Budowlano - Usługowa EKO-

BUD s.c. Elżbieta, Jacek Majdeccy w Lisewie. Zamówienie jest współfinansowane ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg; 

−  15 maja br., w ramach pozytywnie zaopiniowanego wniosku wykonawcy z 8 maja br. 

dotyczącego zmiany terminu wykonania robót,  zawarto Aneks nr 1 do umowy nr 

ZP.271.1.2024/A z Firmą Bau -Technik Sp. z o. o. Sp. k. zs. w Jarocinie. Termin 

wydłużono o 14 dni, tj. do dnia 29 maja 2024 r., 

− dokonano odbioru usługi w postaci wykonanych Programów Funkcjonalno-

Użytkowych (PFU) dla wymiany starych opraw oświetlenia w Szkole Podstawowej w 

Kotlinie wraz  z Przedszkolem oraz dla 11 nowych oświetleń w gminie Kotlin, tj.: w 

Kotlinie:  chodnik pieszo-rowerowy od ul. Powstańców Wielkopolskich do ul. 15 

Sierpnia; ul. Różana, ul. Jana Pawła II, teren w obrębie Urzędu Gminy i Domu 

Kultury, ul. Krasickiego, ul. Kołłątaja, ul. Wąska,  ul. 28 Czerwca, ul. 27 Grudnia, 

oraz  w Woli Książęcej i Wysogotówku. Zamówienie zrealizowała firma Usługi 

Projektowe Krzysztof Chudy Rozdrażewa. Wartość umowy to 7.995 zł brutto; 

− trwają prace przy budowie zbiorczej sieci kanalizacji sanitarnej w Kurcewie oraz 

Orpiszewku. Wykonawcą robót jest firma "BUD-AN" Sp. z o. o. z Kalisza; 
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− wysłano zamówienie firmie WILD GRUPA Norbert Goliński w Kotlinie na dostawę 

grilla gazowego oraz namiotu z nadrukiem dla sołectwa Orpiszewek. Dostawa 

zostanie zrealizowana ze środków funduszu tego sołectwa. Wartość zamówienia to 

4.450zł; 

−  22 maja br. złożono zamówienie firmie „HATA TOMA” Tomasz Biedroń ze Słopnic  

na poszycie zewnętrzne namiotu tipi 8 m wraz z kołkami, zatyczkami i linami. Zakup 

zostanie sfinansowany z funduszu sołeckiego Kotlina za kwotę 6.940 zł; 

− podpisano umowy zlecenie na: 

− wykonywanie obowiązków gospodarza boiska i szatni w Magnuszewicach; 

− przygotowanie i wygenerowanie pliku typu GML aktu APP – dotyczącego planu 

ogólnego Gminy Kotlin, zgodnie z wymogami ustawy z dnia 04 marca 2010 r. o 

infrastrukturze informacji przestrzennej; 

− przygotowanie i sporządzenie spisu, w tym wydawanie zaświadczeń o prawie do 

głosowania, osób uprawnionych do udziału w wyborach posłów do Parlamentu 

Europejskiego na dzień 09 czerwca 2024 r.  

Ponadto zawarto umowy na: 

− zapewnienie waty cukrowej oraz popcornu podczas organizacji Dnia Dziecka w 

miejscowości Wola Książęca z Firmą „JUNIOR” Katarzyna Kubiak z 

Suchorzewa; 

− zapewnienie atrakcji dla dzieci: dmuchana zjeżdżalnia, dmuchany BIG BALLERS 

w ramach Dnia Dziecka w Woli Książęcej ze Stowarzyszeniem na Rzecz Dzieci i 

Młodzieży „TĘCZA”  im. Macieja Kostki w Jarocinie z siedzibą w Radlinie; 

− wymianę osuszacza w samochodzie specjalnym marki MAN w OSP Kotlin z firmą 

LUK-MAR Naprawa Samochodów Ciężarowych Marcin Kaczor z Wyszek; 

− wynajem zamków dmuchanych (zjeżdżalnia, plac zabaw) w ramach integracji 

mieszkańców wsi Orpiszewek z firmą Dmuchańce Joy Adventure Piotr Antczak z 

Przybysławic; 

− warsztaty profilaktyczne w Szkole Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w 

Parzewie z Małopolskim Centrum Profilaktyki z Krakowa; 

− zorganizowanie wypoczynku letniego – kolonii z programem zajęć 

profilaktycznych, socjoterapeutycznych dla dzieci i młodzieży od 10 do 15 lat z 

rodzin z problemem uzależnień i problemem przemocy - w roku 2024, w ilości 40 

skierowań 7-10 dniowych z RAJD TOUR Biuro Podróży i Usług Turystycznych z 

Konina; 

− atrakcje dla dzieci – zjeżdżalnia dmuchana, zamek z piłkami, kule wodne w 

ramach Dnia Dziecka w Wysogotówku z Marek Latosiński P.H.U.P. 

„MANHATTAN” IMPORT – EXPORT ze Starej Kaźmierki; 

− atrakcje dla dzieci: dmuchana zjeżdżalnia krokodyl, dmuchana zjeżdżalnia z 

placem zabaw ZOO, animacje dla dzieci wraz z obsługą w ramach Imprezy 

integracyjnej dla mieszkańców Kurcewa – Dzień Dziecka z JCAR DETAILING 

Przemysław Jaworski z Jarocina. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że uczestniczył w : 

− spotkaniu z dyrektorami wszystkich jednostek podległych Gminie i odbył wizyty                

w tych jednostkach, 
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− spotkaniu z włodarzami wszystkich gmin w naszym powiecie,  

− spotkaniu z władzami Powiatu Jarocińskiego oraz z Wójtem Gminy Krzykosy, 

− spotkaniu z władzami PSP Jarocin oraz spotkaniu z Komendantem Policji w Jarocinie 

oraz z posterunkowymi, 

− spotkaniu z prezesami OSP w Kotlinie, 

− walnym zebraniu Członków Droga S11 w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu, 

− Powiatowym Dniu Strażaka w Jarocinie, 

− "Lajk Song Festiwal" w naszym Domu Kultury, 

− spotkaniu, na zaproszenie senatora Janusza Pęcherzaw Święcie Samorządu 

Terytorialnego organizowanego przez Wicemarszałek Sejmu Monikę Wielichowską i 

Marszałek Senatu Małgorzatę Kidawę-Błońską w Sejmie Rzeczpospolitej, 

− spotkaniu z prezesem ZGO Nowa, 

− spotkaniu z młodzieżą przed egzaminem ósmoklasisty w szkołach w Woli Książęcej i 

Sławoszewie, 

− spotkaniu z przewodniczącym Rady dotyczącym bieżących spraw Gminy, 

− licznych spotkaniach z mieszkańcami w sprawach funkcjonowania Gminy oraz spraw 

bieżących. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru  Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

    Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Zastępcą Przewodniczącej Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, na wniosek Przewodniczącej tej Komisji, została radna Anna 

Kierczyńska. 

 Wobec braku uwag,  Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr II/11/2024 w sprawie wyboru  Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kotlin. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr II/12/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kotlin została 

podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 
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ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kotlin w czasie przekraczającym bezpłatny wymiar 

zajęć. 

      Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr II/13/2024 w sprawie  określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kotlin w czasie przekraczającym bezpłatny wymiar zajęć 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024.   

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr II/14/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024 została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  
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WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024 - 2035. 

      Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr II/15/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024 – 2035 została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (15) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek 

Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(0)  

 

13. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Walczak odczytał wniosek radych w sprawie 

udzielenia informacji dotyczącej realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie Gminy 

Kotlin w roku bieżącym, a następnie przekazał wniosek na ręce Wójta. 

Wnioski złożyli: 

1) radna Dominika Kwiecińska w sprawie: 

−  o udzielenie informacji w sprawie terminu realizacji remontu drogi                         

w Twardowie, 

− wymalowania startych pasów przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 

przy sklepie w Twardowie, 

− przełożenia rozjechanej kostki brukowej na chodniku przy skrzyżowaniu drogi 

powiatowej z drogą gminną przy remizie strażackiej w Twardowie, 

− udrożnienia rowu  przed świetlicą wiejską w Twardowie, 

− załatania dziur na drodze powiatowej w Twardowie przy kościele, 

Ponadto radna podziękowała za posprzątanie przystanku w Twardowie i dodał, że 

warto by było przejrzeć wszystkie przystanki na terenie gminy. 

2) przewodnicząca Komisji Dominika Szymczak w sprawie: 

−  rozebrania starego budynku  w Orpiszewku, który stwarza zagrożenie;  

− wyremontowania chodnika przy ulicy Dworcowej w Kotlinie. 

3) sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski w sprawie: 
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− udzielenia informacji, kiedy zostanie zakończona budowa chodnika na 

Poniatówce, realizowana z funduszu sołeckiego, 

− naprawienia uszkodzonej drogi gminnej przy wysypisku w kierunku 

Twardowa, 

− pomalowania obejścia przy sali wiejskiej w Woli Książęcej tj. ławek i stołów. 

4) radny Radosław Wałkiewicz   w sprawie: 

−  ustawienia nowego znaku z ograniczeniem prędkości przy drodze powiatowej  

koło sklepu w Wysogotówku, 

−  posprzątania i wprawienia nowej szyby na przystanku autobusowym                   

w Wysogotówku; 

5) sołtys Magnuszewic Zbigniew Orpel w sprawie przełożenia kostki pod wiatą                      

w Magnuszewicach; 

6) radny Józef Winiecki w sprawie: 

− przycięcia topoli przy drodze powiatowej przy posesji nr 41 w Woli Książęcej, 

− wykopania rowu przy posesji nr 44 w Woli Książęcej (droga na Hilarów) 

− wyregulowania odprowadzenia wody deszczowej przy nr 38a i 44   w Woli 

Książęcej ze względu na problem zalewania posesji przy ulewnym deszczu. 

 

7) radny Łukasz Kucharzak w sprawie ustawienia na terenie szkoły w Kotlinie  koszy 

na śmieci  o większej objętości lub zwiększenia ich liczby. 

8) radna Kinga Śmigielska w sprawie: 

− naprawienia chodnika przy ul. Dworcowej i przycięcia lip, 

− ustawienia na targowisku stojaka na rowery. 

Ponadto głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak zapytał wójta, czy ma zamiar w 

przyszłości zatrudnić swojego zastępcę, bo z niektórych jego wypowiedzi można by, tak 

wywnioskować. Nigdy zastępcy nie było,  a to jest mała gmin. 

Wójt odpowiedział, że ten moment nie ma tego w planach na najbliższe miesiące. To musi 

się wiązać z kalkulacją naszego budżetu, czy są na to pieniądze. Natomiast pracy dla dwójki 

spokojnie się znajdzie. Ta decyzja wymaga głębszej analizy budżetowej. Pracy jest dużo,  

odbywa bardzo dużo spotkań, podejmuje tak wiele różnych  działań, że czasem brakuje czasu 

na rzeczy, które są też bardzo istotne i dlatego jest to rozważane. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak powiedział, że jesteśmy małą 

gmina, rozumie jak są większe gminy. 

Wójt odpowiedział, że gminy mają po  trzech zastępców. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak powiedział, że wójt  jest od tego  

żeby kierowania, a pracować mają ludzie. 
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Wójt powiedział, że są mniejsze gminy od naszej np. Gmina Gizałki gdzie jest zastępca i 

to funkcjonuje i nie ma tam żadnego problemu. Zarówno wójt, jak i zastępca mają dużo 

pracy. Jarocin ma dwóch zastępców, w Jaraczewie chyba też jest zastępca. 

Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska powiedział, że często jest tak, że etat zastępcy jest 

łączony ze stanowiskiem sekretarza. 

Wójt powiedział, że ostatecznej decyzji nie ma, ale jest to rozważane. 

       Radny Adam Łuczak poruszył problem odwodnienia gminnego boiska sportowego w 

Magnuszewicach. Powiedział, że po intensywnych opadach , 10 maja br.  boisko zostało 

zalane. Dzięki interwencji strażaków, piłkarzy i mieszkańców, którzy ściągali wodę, robili 

wszystko, żeby  mecz się odbył. Mówił, że to  inwestycja za miliony i trzeba coś  z tym 

zrobić, bo będą wydawane setki tysięcy na poprawę trawy. Jeśli faktycznie nie ma jeszcze 

odprowadzenia wody, to może strażacy wypompowywali by tą wodę. Prosił o potraktowanie 

tej sprawy priorytetowo. Ponadto powiedział, że mieszkańcy i piłkarze zgłaszali  problem z 

osoba, która jest odpowiedzialna za utrzymanie tego boiska, bo padał deszcz, a boisko nadal 

było podlewane. 

     Wójt Paweł Wyremblewski odpowiedział, że w pełni zgadzam, bo to jest reprezentacyjny 

punkt. Co do tego wypompowywania przez strażaków, nie jest pewien, czy to pomoże, bo 

woda była wypompowywana i po godzinie było dokładnie to samo. Więc jeśli by to miało 

pomóc, to nie ma problemu. Może być to takie rozwiązanie mało efektywne. Prace nad 

rozwiązaniem tego problemu już trwają. Nasz kierownik dział zajmujący się inwestycjami też 

pracuje nad tym, żeby zlokalizować przyczynę problemu. Prace trwają codziennie. 

Pracownicy z gminy sprawdzali, jak wyglądają te węzły i czy woda leci, czy nie leci. Nie 

odpowie, czy to za tydzień będzie rozwiązane, czy za dwa tygodnie, bo nie jest też specjalistą 

w takiej budowlance. Dlatego wolałby, żeby zrobili tą ekspertyzę eksperci. Jeśli tam będą 

jakieś problemy natury może prawnej to trzeba będzie zawiadomić prawników. Ciężko mu na 

ten temat odpowiedzieć dzisiaj. Jednak codziennie odbiera telefony odnośnie Magnuszewic 

nawet w sobotę i niedzielę. Także jest ten temat naprawdę priorytetowo potraktowany przez 

urząd. 

      Radny Adam Łuczak poinformował, że otrzymał z Urzędu Gminy odpowiedź na jego  

pismo, którą odczytał: 

W nawiązaniu do złożonego wniosku z dnia 9 maja 2024 roku, wpływ do tutejszego urzędu 10 

maja 2024, udziela się następującej odpowiedzi. Obiektem sportowym w Magnuszewicach 

zarządza Gmina Kotlin. Osoba będąca gospodarzem obiektu jest pan Władysław Woźniak, 

prezes zarządu gminnego Klubu Piłkarskiego "Błękitni-SPARTA Kotlin", z którym gmina ma 

podpisaną umowę. Dlatego zdziwiony jestem faktem, iż zarząd klubu nie wie, kto jest 

gospodarzem obiektu, mają zawsze przy sobie prezesa klubu. W kwestii dotyczącej utrzymania 

obiektu informuję, że Gmina Kotlin ma podpisaną umowę na utrzymanie murawy boiska 

sportowego w Magnuszewicach i przyległych terenów zielonych z firmą "Plener" Michał 

Sołtys z Goliny. Wszystkie sprawy z nim związane kierowane są do urzędu. Osobą 

odpowiedzialną za zgłoszenie jest prezes klubu Władysław Woźniak. Sprawy związane z 

opróżnianiem przenośnych toalet będą zgłaszany przez gospodarza obiektu kierownikowi 

referatu do gospodarki komunalnej, bądź pracownikowi tegoż referatu. Informuje również, że 

w tym zakresie ustalane są terminy opróżniania zbiorników, jak również wywozu śmieci 

zebranych z obiektu. Jednocześnie informuje, iż wszystkie kwestie podjęte we wniosku zostały 
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uregulowane i nie stanowią żadnych komplikacji, które rzutowały by na wizerunku Gminy 

Kotlin. 

Radny po przeczytaniu pismo powiedział, że on pytał, prosił, żeby znaleźć osobę 

odpowiedzialną w gminie,  do  której można by  zgłosić jakiekolwiek naprawy. Na boisku był 

problem z koszeniem, z podlewaniem. Radny wyraził niezadowolenie z  treści udzielonej 

odpowiedzi. Powiedział, że sądził, że jeśli wójt na Facebooku dał odpowiedź, że sprawa jest 

załatwiona  i pan Władysław Woźniak został mianowany. A mianowany został  po jego 

piśmie, nie wcześnie, więc był prezesem klubu, ale nie był odpowiedzialną osobą, nie było              

z nim podpisanej umowy w sprawie gospodarza obiektu. I dlatego pytał, czy wójt jest 

autorem tego tekstu? Czy po prostu jakiś pracownik? Bo chciałby dostać odpowiedź, dlaczego 

to pismo zostało tak napisane?  

      Sekretarz Michał Urbaniak  powiedział, że odpowiedź została skierowana dokładnie na to, 

co zostało zawarte w piśmie. A więc w kwestii dotyczącej zarówno gospodarza, jak i również 

obiektu sportowego, opróżniania nieczystości związanych z toi toiami, które zostały tam 

postawione. Na drugi dzień od wpływu pisma pan Władysław Woźniak, prezes klubu, 

rozmawiał również z wójtem i  był zdziwiony faktem, że nikt do niego nie zgłosił się w 

kwestii dotyczącej zgłaszanych problemów. Po rozmowach, które zostały przeprowadzone, 

została przygotowana odpowiedź. Powiedział, że nie uważa, żeby  zastosowano jakieś 

obraźliwe rzeczy, które do państwa byłyby skierowane, tylko stwierdzenia dokładne, kto jest 

odpowiedzialny. I nie, jak pan radny sugeruje, że po wpłynięciu pisma została wytypowana 

osoba, ponieważ pan Władysław Woźniak jest osobą, która odpowiada za ten obiekt i za  

szatnię. Jeszcze wcześniej, jak były  przeprowadzone wszystkie prace budowlane, również 

był osobą, która tam nadzorowała wszystko. Zabezpieczyła wszystkie materiały, cały sprzęt, 

który był  zmagazynowany w budynku szkoły. I za to ponosił odpowiedzialność materialną. 

Jeżeli chodzi o kwestie dotyczące nieczystości. Został wskazany kierownik, ponieważ jeżeli 

osoba, która odpowiada materialnie zgłasza, że trzeba zrobić porządek, że trzeba wywieźć 

śmieci, nieczynności to zgłasza to bezpośrednio do Urzędu Gminy Kotlin. Taka jest 

procedura. Myśli, że chyba jest to jasne i klarowne, jeżeli chodzi o tą odpowiedź. 

Powiedział, że może to jest radnego odczucie, ale nikt nie zwraca się do nikogo w sposób 

obraźliwy. Zawarte są tylko i wyłącznie wszystkie aspekty dotyczące pisma. Jak i również 

odpowiedzi i wskazanie osób, które zajmują się tą sprawą. 
 

      Radny Adam Łuczak powiedział, że po prostu chodzi o to, że była podpisywana umowa. 

Więc jeśli była podpisywana umowa, to nie był wyznaczony ten gospodarz. 
 

      Sekretarz tłumaczył, że odpowiedzialność gospodarza miał cały czas pan Władysław 

Woźniak, który to robił nieodpłatnie. Natomiast po przyjęciu całego obiektu z wyposażeniem, 

na który  mieliśmy dofinansowanie na boiska sportowego, to jest ponad 2 mln zł oraz na 

budowę  szatni na medal wszystkie materiały, które zostały wpisane zostały po odbiorze  

obiektów dopisane do majątku gminnego. Dlatego też po dokonanych zmianach trzeba było 

podpisać umowę z osobą, która przyjmie ten nowy majątek. 
 

     Radny Adam Łuczak podziękował za odpowiedź i prosił, żeby szanować mieszkańców, 

żeby każdy kto zwraca się do naszego urzędu, otrzymał pomocą, a pana wójta, żeby tego 

dopilnował. 
 

     Sołtys Kotlina Marek Dekert poinformował, że po jego wypowiedzi na pierwszej sesji 

otrzymał kilka wiadomości esemesowej, a jedna z nich miała charakter groźby. 
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Sołtys przytoczył te wiadomości nie ujawniając danych nadawcy. Wiadomości brzmiała: 

Hejka, Marek, do kogo miałeś pretensje, że tak się wypowiedziałeś? Poszedłeś od nowa (…) 

Twoja wypowiedź poszła przeciwko (…) 

Następna to: A jeśli nie masz czasu do bycia sołtysem i nie masz czasu na takie sytuacje to 

weź się zastanów właśnie nad byciem sołtysem. 

Sołtys Marek Dekert powiedział, że jeżeli ktoś chce, żeby zrezygnował z bycia sołtysem, to 

nie ma sprawy. Robimy w najbliższym wolnym terminie zebranie sołeckie i on rezygnuję z 

sołtysa. Ale nie zagwarantuje, że zrezygnuje z przyjścia na sesję.  

Następna wiadomości, którą dostał, gdzie już można to odebrać jako pogróżkę - powiedział, 

to: Nie rób osobie pod górkę. Bo będę niegrzeczny. 

Sołtys Marek Dekert powiedział, że dla niego bycie radnym, nie jest uwarunkowane od tego, 

że  gdzieś się zapisał, do jakiejś partii politycznej. Cała sytuacja, która miała miejsce na 

ostatniej sesji wyszła bardzo niefortunnie dla Gminy Kotlin. Akurat on się wypowiedział i 

zadziałało. Zwróćmy uwagę na to, że w ogóle te głosowania poszły w świat. I to nie są 

osobne sytuacje, gdzie ludzie mu gratulują, bo ludzie dzwonią z różnych miejscowości, co tu 

się dzieje.  

Powiedział, że radni są dla dobra Gminy Kotlin. Obojętnie z jakiego regionu startowali. 

Macie działać dla dobra gminy. Nie rozumie sytuacji podzielenia się na 2 fronty. Mówi to do 

obydwóch opcji. Chodzi o to, że macie się dogadywać i podejmować wspólnie decyzje. 

Zwracać uwagę na bardzo ważne rzeczy. Oczywiście, były teraz deszcze nawalne i 

mieszkańców zalewało, to jest bardzo ważna rzecz. Ale też trzeba zwrócić uwagę na to, że 

Kotlin i cała  Wielkopolska wysusza się, więc pomyślcie nad tym, co możecie w tym dziale 

zrobić. Zwróćmy uwagę, że za naszymi granicami jest wojna. Jeśli, by przyszła do nas, co my 

zrobiliśmy przed wybuchem wojny. I trzeba się zastanowić nad przygotowywaniem różnego 

rodzaju wariantów. I to jest  jego zdaniem ważne. Powiedział, że nie chciałby dostawać takich 

wiadomości. A, jeżeli  ktoś chce, żeby nie był sołtysem. Nie ma sprawy, robimy spotkanie on 

rezygnuje. 
 

   Sekretarz Gminy poinformował, że 6 czerwca,  w czwartek, o godzinie 13:30 odbędzie się  

spotkanie ze sołtysami dotyczące funkcjonowania sołectw i funduszu sołeckiego. Na 

spotkaniu będzie obecna pani z audytu, która przekaż bardzo szczegółowe informacje 

dotyczące wydatków z funduszu.  

 

14. Zamknięcie obrad.   

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady zamknął II sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

 

 

Link do nagrania >>> 

https://esesja.tv/transmisja/52778/ii-

sesja-rady-gminy-kotlin-28-maja-

2024.htm 
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